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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-05-23, § 11  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 23 maj kl. 17:30 – 17:52 

 Plats Hantverkargatan 3D, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 29 maj 2023  

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Mikael Peterson (C), vice ordförande 

 

 Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP)  

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Tjänstgörande ersättare 

Anders Öhrling (S) för Stian Armstad (S) 

 

Ersättare:  

Lotten Hammar (S) 

Onur Esinsel (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

Lisa Carlbom (MP) 

Christoffer Hökmark (M) 

Roine Löfgren (SD) 

Christoffer Heimbrand (L) 

Hamid Ershad Sarabi (C) 

 
 

Tjänstepersoner: 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Ellinor Barosen 

Nilsson, Carina Braun, Susanne Olsson, Niklas Pettersson, 

personalföreträdare för Kommunal Linda Runcrantz, Mimmi 

Wingren, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 11 
Ny multihall på Vårbergs IP, Skärholmen 2:1, 
utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2023/1155 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet för projekt Ny 
multihall på Vårbergs IP. 

 
2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 

fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar 
för Ny multihall på Vårbergs IP som underlag för 
kommande inriktningsbeslut till en utredningsutgift upp till 
45 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 26 april 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Marie-Helena Fjällås (MP), vice ordföranden 
Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och Leif 
Söderström föreslår (se beslutet).  
 

2) Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) föreslår: 
 
1. Att avslå förvaltningens förslag till beslut 
 
2. Att projektets inriktning fortsatt ska vara att 

multihallen uppförs av en extern aktör, i enlighet med 
den tidigare beslutade inriktningen 

 
3. Att därutöver anföra: 
 
Tyvärr konstaterar vi att vänsterstyret har beslutat att 
staden övertar projektet i egen regi, i strid med det beslut 
som den grönblå majoriteten fattade under förra 
mandatperioden i såväl idrottsnämnden som i 
fastighetsnämnden. Utredningar kring projektet har redan 
genomförts och det vore således onödigt att göra detta 
ytterligare en gång av rent ideologiska skäl. Resultatet 
blir en sammanlagd försening med två år och en 
ytterligare utredningsnota om 45 miljoner kronor för 
stockholmarna.  
 
Tillsammans med externa aktörer kan staden öka de 
totala investeringarna i idrottsanläggningar och få fram 
fler anläggningar snabbare. Detta samtidigt som staden 
minskar sin finansiella risk och högre 
investeringskostnader, som även medför ökade 
räntekostnader. Hur investeringarna finansieras får 
givetvis effekt på stadens ekonomi då utfallet för 
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finansiella mål påverkas. Vi beklagar därför att de 
pilotprojekt som initierades under förra mandatperioden 
nu avbryts av vänsterstyret. Det gör att den samlade 
investeringstakten i idrottsanläggningar blir lägre än om 
privata aktörer tillåts vara med. I slutändan är det 
stockholmarna och idrottsföreningarna som drabbas. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet 
med hänvisning till sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama (V) och 
Marie-Helena Fjällås (MP) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
 
Det är bra att arbetena med multihallen på Vårbergs IP och den 
nya simhallen i Västertorp nu kan påbörjas i egen regi efter att 
man tidigare inte kommit framåt tillräckligt snabbt med privata 
alternativ. Det innebär att staden äntligen kan sätta igång arbetet 
och samtidigt kommer behålla sin rådighet över 
idrottsanläggningarna under en lång tid med minskade 
driftkostnader framöver. Vi säkrar att anläggningarna används till 
idrott och genom att bygga i egen regi säkras även att 
fastigheterna upprättas utefter den höga miljöstandard och de 
byggnormer som staden har satt. Egen regi innebär också 
minskade kostnader då det långsiktigt kommer att leda till lägre 
hyreskostnader. 
 
Det är av yttersta vikt att projekten börjar byggas så snart som 
möjligt. Båda anläggningarna har varit föremål för tidigare 
utredningar och majoriteten vill därför påpeka att det är centralt 
att lärdomar från dessa utredningar nyttjas till fullo. Genom att 
dra nytta av tidigare erfarenheter kan kostnader minska och 
anläggningarna komma på plats tidigare. Som alltid är noggrann 
kostnadskontroll central, staden ska hushålla med 
skattebetalarnas pengar. 
 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Under det grönblå styret investerades det mer pengar än 
någonsin på att bygga idrottsanläggningar och en stor del av 
pengarna var öronmärkta för ytterstaden, bland annat 
byggnationen av Multihallen i Vårberg. Projektet med multihallen 
hade gått långsamt och de grönblå beslutade att multihallen 
istället skulle uppföras av privat aktör. Vi fattade de första 
besluten i alla berörda nämnder i staden och Hemsö Fastighets 
AB inkom med en ansökan om att bygga multihallen inklusive en 
lokal för fritidsändamål. Men likt flera andra projekt valde den 
nyvalda vänstermajoriteten att även stoppa detta för att ta 
tillbaka i egen regi.  
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I ärendet står det att samtliga handlingar nu måste bearbetas 
och uppdateras efter nya lagkrav, kontorets tekniska 
anvisningar, verksamhetsbehov med mera. Tyvärr blir således 
även denna idrottsanläggning försenad för att 
vänstermajoritetens inte vill låta privata aktörer vara med och 
bidra till idrottsmöjligheter i Stockholm. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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